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塞泰斯致上海世博会的贺信 Dear Mr. Hong, dear Mr. Zhu, We

are just discovering the 0updated version of the Official Shanghai

Website and are “surfing” on each and every page with great

delight. We would like to take this opportunity to congratulate you

on this wonderful “remodelling” of the Website. This is not only

extremely informative but also very user-friendly. It provides

profound and appealing information on the upcoming EXPO and

reflects the huge work achieved all over the past years to reach the

final goal of the implementation of the project. Thank you very

much for all your efforts and commitment. Please rest assured of my

support and the full support of the whole BIE General Secretariat to

you and the project in any aspects and issues. We wish you all the

very best for the coming weeks and look forward to celebrating the

Opening together with you!!!Kind regards,for Mr.

LoscertalesLaurence 亲爱的洪局长、朱局长： 我们看到了上海

世博会官方网站的改版，此刻正怀着无比喜悦的心情浏览每

一个页面。 我们想借此机会对你们这次令人赞叹的改版表示

祝贺。这一新版本不但很有信息含量，并且想用户所想，将

为参观者提供极大便利。 改版后的官网就即将召开的世博会

提供了有深度且不乏吸引力的信息，并体现了过去数年大家

为实现世博成功召开这一最终目标所付出的巨大努力。 非常

感谢你们的努力和奉献。 我个人和整个国际展览局秘书处都



对你们以及这一改版项目给予巨大的支持。 谨祝你们一切顺

利并期盼与你们共同庆祝上海世博会的召开！ 此致 敬礼劳伦
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